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Korponämnden 24.09.2019 § 22

Beredare Ordförande Merja Fredriksson
Föredragande Ordförande Merja Fredriksson
 merja.fredriksson@luukku.com

Förslag Nämnden diskuterar önskemål och idéer inför höstens budgetarbete.

 Korponämnden önskar att följande investeringar och anskaffningar beaktas under
perioden 2020-2022:

 - leksakslådor, lekstugan och solskyddet saknas fortfarande i lekparken i Korpo
(2020)

 - mangel till matt-tvättanlägningen (2020)
 - sim trappan och -bryggan till Verkanudden (2020)
 - idrottsplanen och skolans gårdsplan skall renoveras
 - Tallbackavägens asfaltering och torrläggning får inte glömmas bort
 - en långsiktig plan för skötsel och renovering av Kommunalgården skall göras.

Kommunalgården används flitigt av olika föreningar, skolor, Kombi och av
kulturenheten. Kommunalgården är en kulturhistorisk värdefull byggnad i Korpo
och dessutom skyddat i planen. Invånarna i Korpo behöver sin möjlighet att
samlas i eget byahus såsom det sägs i stadens strategi.

Beslut Förslaget godkändes.

Delgivning Stadsstyrelsen
 Sektion för tekniska stödtjänster

 __________________
Korponämnden 06.02.2020 § 8

Beredare Ordförande Merja Fredriksson
Föredragande Ordförande Merja Fredriksson
 merja.fredriksson@luukku.com

 Budgeten för Pargas stad för 2020 är uppgjord med en inkomstskattesats  på 20,0
%.

 Överskottet för 2020 är budgeterat till 680 t€ och nettoinvesteringarna till 4,5
m€.

 Av stadens totala verksamhetsbidrag på 95 m€ utgör nettoanslagen för
bildningsavdelningen 35,5 m€ och social-och hälsovårdsavdelningen 57,6 m€.

 Investeringarna 2020 på Korpo område:



 - Sanering av reningsverk i skärgården  120.000,-
 - Automation i reningsverken i skärgården    50.000,-
 - Skärgårdshavets skola/ takrenovering    70.000.-
 - Utö skola/ renovering     80.000,-
 - Regnbågen/badrum och bastu    15.000,-

Förslag Korponämnden skickar sitt budgetförslag på nytt till Tekniska sektionen eftersom
förslagets innehåll inte alls har beaktats i årets budget fast en del av de föreslagna
punkterna inte kostar mycket (ej investeringar)och har funnits med i planerna
under flera års tid.

Beslut Förslaget godkändes.

Delgivning Tekniska sektion

 __________________


